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Dotyczy : poszerzenia granic administracyjnych miasta Sanoka.

Szanowny Panie Bu rmistrzu

W związku z informacją, którą przekazał Pan na ostatniej sesji Rady Miasta Sanoka, dotyczącej
podjętej już decyzji odnośnie poszerzenia granic administracyjnych, mieszkańcy zwracają się do

mnie z prośbą o jednoznacznie potwierdzenie tej informacji. Ponieważ według mojego stanu

wiedzy oraz dostępu do posiadanych informacji nie znalazłem jednoznacznego potwierdzenia tej

decyzji, proszę o informację:

1. W jakim dokumencie rzqdowym zawarta została informacja o podjętej decyzji w sprawie
poszerzenio granic administracyjnych miasta Sanoka od dnia 7 stycznia 2022 roku. Proszę

o przekazanie miw odpowiedzi dokumentu potwierdzajqcego tę decyzję.

2. W jaki sposób planuje Pan procedowanie budżetu na 2022 rok uwzględniajqcy nowe
pozycje w budżecie w zwiqzku z poszerzeniem granic administracyjnych miasta Sanoka.

3. ponieważ uważam, że przeprowadzanie konsultacji społecznych w sprawie, która według
pana została już rozstrzygnięto, jest zaprzeczeniem demokracji, chciałem zapytaĆ czy

budżet miasta w zwiqzku z przeprowadzonymi już konsultacjami w sprawie poszerzenia

granic administracyjnych poniósł jakieś koszty, jeżeli tak, to proszę o ich przedstawienie

w odpowiedzi.

Z poważaniem
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